


Utilfredshed med service fra Andelsnet, da de ofte ikke besvarer 
mails. 

Adam aftaler med Andelsnet, at de leverer Routerne her på stedet.


Michael standser i bestyrelsen, da han søger om lejlighed i andet 
byggeri. Suppleanten træder ind.


Prisen er nu reduceret til vores maxpris incl moms, og vi aftaler på 
driftsmødet, at arbejdet sættes igang hurtigst muligt.


Vi er umiddelbart stemt for, at nedlægge de eksisterende bede, og 
lave fliseområde med bord og bænk samt metal blomsterkasser, da 
økonomien i de nuværende store bede, vil blive for dårlig.

Vi håber på, at lejerne/ejerne selv vil vedligeholde de små bede.


Vi ønsker lyset på stien etableret, på vores matrikel, da et 
fællesprojekt trækker ud. Dette tages med på driftsmødet.


Der skal udpeges en afdelings kasserer på næste bestyrelsesmøde.


Næste Bestyrelsesmøde 2/9 2019 kl 19:00 

1. Andelsnet

Afdeling: 
Teglværkshavnen 

Peter Holms Vej 
2450 KBH SV

Referat Bestyrelsesmøde 	 

3. juni 2019


Deltagere: Jørn, Michael, Kristoffer, Leif

2. Bestyrelsen

3. Skur storskrald

4. Bede på øen

5. Lys på stien

6. Kasserer


